

COCKTAILS



Strawberry De Luxe

355

Sipsmith London Dry Gin
Isota Rose Vermouth
Yoghurt Soju
Fresh Strawberry
Lactic Solution
Clarified Strawberry milk
Milk Oolong gum
Vanilla
Rose Cloud

Limited edition with a cocktail show. A redefined classic — liquid «strawberries and cream» — delicately sweet, crystal-clear, and luxuriously viscous. Served with an aromatic rose-scented foam cloud that melts upon contact, releasing a translucent fragrance. It takes 24 hours to prepare each serving of this mixologist's masterpiece. Presented in hand-blown glass, individually crafted by master artisans — one of Chayka's exclusive hallmarks

Лимитированный коктейль с шоу-выносом. Это десерт «клубника со сливками» в жидкой форме, но в меру сладкий, прозрачный и тягучий. Украшается воздушным пенным облаком, высвобождаемым аромат розы при таянии. Уникальное сочетание для особо искушенных — коктейль в ограничен в количестве, ведь на его приготовление уходит 24 часа. Подается в бокале, созданном вручную мастерами-стеклодувами — еще одна неповторимая фишка ресторана Chayka

Baccarat Perfume

145

White peach & rosemary
Gray Goose
Sherry Manzanilla
Clear passion fruit juice
Palo Santo
Gomme arabique
Vetiver
Mace tincture

A fragrance-driven mix of sour and sweet for the refined palate. Fresh passion fruit juice is purified with a centrifuge to create a crystal-clear base with subtle tropical acidity. Top notes: passion fruit & vetiver. Heart: palo santo & nutmeg blossom. Base: peach & rosemary. A multi-dimensional drink for the connoisseur

Парфюмерный кисло-сладкий коктейль с насыщенным вкусом. Для него мы осветляем в центрифуге натуральный сок маракуйи до прозрачного состояния. Именно он — источник утонченной тропической кислинки. Верхние ноты: маракуйя и ветивер. Средние: пало санто и цветок муската. На финише: персик и розмарин. Это выбор настоящих ценителей сложного многослойного вкуса





Anderson Spritz

140

Pomelo Sherbet
St. Germain elderflower
liquor
Absolut vodka
Lime juice
Prosecco

A sparkling, refreshing mix where subtle pomelo bitterness meets the floral clarity of elderflower. Lime weaves through the citrus palette, adding depth, brightness and a cool, airy lift. Perfectly balanced — a drink that tempts you to take bold, unapologetic gulps

Освежающий игристый коктейль с легкой горчинкой помело и цветочной нотой бузины. Лайм в составе делает цитрусовую палитру многослойной и сложной и добавляет легкой свежести, из-за чего напиток хочется пить большими глотками — так увлекает только сбалансированный вкус

Plum Marshmallow Fizz

100

Vanilla Vodka
Plum Cordial
Liquid Butter
Lemon
Vanilla
Soda water

A grown-up marshmallow in a cocktail form — candy-sweet with a soul. Built on vanilla vodka, its secret weapon is Butter Liquid: a silken agent that evokes the scent of pastry just out of the oven. A pinch of sea salt crowns the experience, amplifying each note and lending perfect balance to the drink.

Конфетный коктейль на основе ванильной водки — настоящее маршмеллоу для взрослых. Его секретное оружие — Butter Liquid, который придает напитку аромат выпечки и создает шелковистую текстуру



Lemongrass Sour

135

Pisco Cuebranta
St.Germain
elderflower liquor
lemongrass syrup
lemon juice
Foamer

A reimagined sour classic with a taste for tradition and innovation. Fresh, floral, and presenting a lush texture. Base notes revolve around the citric spectrum, with the alluring aroma of ripe elderflower and earthy botanicals orbiting it. A contemporary interpretation of a timeless formula

Новое прочтение знакомого сауэра для любителей классики в инновационном исполнении. Свежий, слегка флоральный коктейль с пышной текстурой, насыщенной гаммой цитрусовых вкусов и интенсивным, но тонким чувственным ароматом спелой бузины, смешанным с травяными нотами

Cosmo Fizz

Lime Vodka
Clarified Lime Cordial
Sagan Dailya
Cranberry juice
Rose Lemonade
Fentimans

A long drink inspired by the Cosmopolitan, with a soothing touch of sweetness. Lime juice, centrifuged to molecular clarity, brings citric brightness to the base notes. A subtle shade of rose and cranberry fades in, creating perfect balance. On top — a final touch of Sagan Dayla, a noble botanical lift for those seeking to evolve their mixology palate

Лонг-версия популярного Cosmopolitan с мягким уклоном в сладость. За кислые ноты отвечает лаймовый фреш, осветленный до прозрачности в центрифуге. Его плавно оттеняют привкусы розы и клюквы, создавая гармонию вкусовой цитрусовой палитры. Финальный штрих — легкая травяная нота Саган Дайля как благородный акцент для искушенных гурманов

125



Piña Margo

Coconut tequila 1800
Citric pineapple juice
Agave Nectar
Maldon Salt
Foamer

A fever-dream mix of Piña Colada and Margarita — a drink beyond perfection. Featuring premium coconut tequila and agave nectar, with sharp pineapple juice toned down to the pH-friendly acidity of lime. Topped with a pillowy tropical foam — light, dreamy, brilliantly layered

Когда Пина Колада встретила с Маргаритой в одном бокале, получилось совершенство — коктейль на основе премиальной кокосовой текилы с добавлением агавового нектара. За кислые ноты отвечает ананасовый фреш, чей pH мы понизили до уровня лайма при помощи органических кислот. Композицию завершает пышная пенка, которая делает структуру воздушной и многослойной

105



Churchill's Cigar XO

355

Sipsmith London Dry Gin
Isota Rose Vermouth
Yoghurt Soju
Fresh Strawberry
Lactic Solution
Clarified Strawberry milk
Milk Oolong gum
Vanilla
Rose Cloud

For the gentlemen: a powerful, masculine blend with caramel notes and a hint of smoke, based on aged Zacapa XO. Boldness is balanced by a lemon-caramel molecular foam, creating a deconstructed sour profile and a deeply sophisticated drink. Served in a bespoke glass

Крепкий, маскулинный, с дымно-карамельными мотивами — коктейль приготовлен на основе элитного выдержанного рома Zacapa XO. Крепость нивелируется молекулярной лимонно-карамельной пеной, превращая его в «разобранный сауэр» с глубокими акцентами. Эксклюзивный коктейль в бокале ручной работы для настоящих джентльменов

Garden Sour

Tanqueray London Dry Gin
Chartreuse Yellow Liqueur
Cucumber bitter
Lemon juice
Cucumber syrup
Absinth
Foamer

The greenest drink on the menu — a velvet-textured, sweet-and-sour mix with cucumber at its heart. A few drops of absinthe lend boldness, and a specialty herbal liqueur creates layers of intrigue. A rare find for the true collector

Самый свежий коктейль в меню — бархатистый, кисло-сладкий, с необычным огуречным акцентом. Пара капель абсента добавляет сочности и контраста, а травяной ликер делает вкус экзотическим и многогранным, что придется по душе ценителям по-настоящему уникальных находок

135



Big Dill

Pisco Cuebranta
Banana liquor
Banana Oleo
Oolong Gum
Champagne cordial
Dill oil

100

Cold, thick, and crispy — a strict, clean mix that invites you to take your time drinking it. Born from an unexpected marriage of grape and banana. A drop of dill oil allows for the discovery of rich flavor. Champagne teases out each fruit nuance, making every sip a refreshing exploration of texture and taste

Холодный, тягучий и «хрустящий» коктейль с прозрачной текстурой, который хочется пить маленькими глотками. Сочетание винограда и банана дополняется каплей легкого укропного масла, мягко обволакивающего рецепторы. Кордонал из шампанского в составе приятно играет палитрой вкусов, поочередно подчеркивая яркие фруктовые мотивы в составе

Raspberry Kiss

120

Tanqueray London Dry Gin
Raspberry vodka
Maraska liquor
Rosemary
Lemon
Absinth
Foamer

Lush and velvety — a gin-based drink with a leading acidic note, accompanied by raspberry and cherry overtones. Contrasted by a whisper of rosemary and a provocative dash of absinthe. This mix speaks of love, summer, and a fleeting kiss in the shade of a berry orchard

В бархатистом коктейле на основе джина ведущую роль играют кислые, но при этом утонченные ноты с акцентами малины и вишни. Розмарин придает легкую терпкость, а пара капель абсента интригует, как тайный летний поцелуй в прохладной тени ягодного сада



Nutella Negroni

155

Tanqueray London Dry Gin
Isola Rosso Vermouth
Campari Bitter
Porto Tawny
Nutella
Chocolate butter

A decadent riff on the classic — poetic, hazy, bittersweet. The iconic Negroni vibe meets a base note of strict chocolate with a childlike core of Nutella. A perfect balance for mixology connoisseurs on the hunt for unspeakable pleasures

Наш взгляд на крепкую классику — та же поэтическая горечь, та же приглушенная сладость, выполненные в безукоризненном сочетании с нотами благородного шоколада и игривой нутеллы. Изумительно выверенная композиция для тех, кто постоянно в поиске новых удовольствий



Chayka Pornstar Martini

135

Mandarin Vodka
Peach Liquor
Passion fruit
Lime juice
Banana Oleo
Prosecco
Foamer

An eternal classic and our signature mix. Its speciality — a sublime blend of fine prosecco with a sparkling fusion of passion fruit, tangerine, and lime. Citric acidity is mellowed by a tempting peach and creamy banana, resulting in a drink of beautiful opposites that speaks of perfect harmony

Вечный хит, ставший нашим фирменным знаком. Особенность коктейля — изысканное просекко в основе кислых оттенков в сочетании с аккуратными акцентами маракуйи, мандарина и лайма. Но благодаря манящим нотам персика и банана вкус остается сбалансированным и утонченным, сливаясь в гармонию противоположностей

LEMONADES

Raspberry & Yuzu Sour

65

Raspberry & Yuzu
Rosemary
Soda water
Foamer

A refined sweet-and-sour mocktail crowned with a luscious foam. Japanese yuzu's sharp citrus is intertwined with raspberry's tart freshness. A rosemary syrup plays the counterpoint — herbal, subtly sweet, and utterly captivating. Complex and rich, this is a drink meant to be sipped, not rushed

Утонченный кисло-сладкий моктейль с пышной пенкой. Японский цитрус Юзу идеально сочетается с кислинкой и свежестью малины, а сироп из розмарина оттеняет вкус сладостью и добавляет травяную ноту. Напиток насыщенный и комплексный, его хочется пить небольшими глотками



My Yummy Peach Cooler

55

Peach
Lemon
Vanilla
Gomme Arabique
Liquid Butter
Soda water

A non-alcoholic peach long drink with a luscious texture and a lingering vanilla-cream finish. The fruit-forward aroma tempts with its sweetness, while a delicate acidity slips in with every sip — keeping things light, elegant, and endlessly drinkable

Безалкогольный персиковый лонг-дринк с тягучей текстурой и ванильно-сливочным послевкусием. Манящий фруктовый аромат отдает сладостью, но при каждом глотке оттеняется легкой кислинкой

Mango & Sea Buckthorn Lemonade

50

Mango mix
Sea Buckthorn
Vanilla
Lemon
Soda water

An invigorating blend of Alfonso mango, sea buckthorn, and a whisper of vanilla — a lemonade tailored for the discerning palate. Tart, sweet, and delightfully smooth, this is a golden elixir that both refreshes and surprises

Освежающий кисло-сладкий лимонад с манго Альфонсо, облепихой и ванилью — безупречный вкус для искушенных гурманов

